
 
Referat brugerrådsmøde 
 
Dato: Tirsdag d. 20. november 2018 
 
Deltagere:       Britta, Else B, Erik, Gertrud, Inger H, Inger R, Ingrid H, Jakob, Jens Aage, Kirsten 
  
 
Fraværende: Ingrid B., aktivitetskonsulent 
   
 
Referent: Gertrud 
 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste brugerrådsmøde 
Referatet blev godkendt 
 

3. Meddelelser 
• Formanden 

Låneaftalen med ”garntrisserne” blev godkendt. 
Jens Aage refererede fra kommunens dialogmøde: Buskort for seniorer koster 500 
kr. Der afsættes en dag i december, hvor man på Toften kan få hjælp til at få lavet et. 
Seniortræf i 2019 afholdes d. 22. maj, man ønsker at forny konceptet og ønsker 
hjælp hertil fra aktivitetshusene. 
Kommunen har fået 2 nye hjemmesider: Senioraktiviteter.kolding.dk med 
beskrivelse af de samlede tilbud for ældre. Koldingfrivillig.dk med oplysninger om 
frivillighed og mulighed for søgen efter nye frivillige. 
Med henblik på at gøre det muligt at lægge et retvisende budget, skal 
aktivitetshusene redegøre for brug af rengøringsartikler i 2016 og 2017 samt 
budgetønsket for 2019. Derefter vil kommunen tilpasse rengøringsbudgettet efter 
husenes faktiske behov i 2020.  Der vil så evt. blive en pulje, hvoraf man kan søge 
om hovedrengøring. 
Kommunen afholder powerdag d. 29. november på Gori, Birkemosevej 1 kl. 16 – 
21.30. Der er stadig væk ledige pladser. 
På mødet blev der givet følgende forslag om personer, der er gode til at underholde i 
aktivitetshusene: Jakob Riis, fotograf, der har taget billeder af fattige og hjemløse i 
USA. Pris:1800 kr. + kørepenge. Mette og Poul Nørup fortæller om Rhintur med 
lysbilleder og sange. Pris: 2500 kr.+ kørepenge. Olsen trioen med fællessang. Pris 
1500 kr. +kørepenge. Hele-hule-hop jazzorkester. Pris 6000 kr. 
Det planlagte møde på Toften for kommende pensionister er aflyst i 2019. 
En pulje xxx, der gav mulighed for at søge penge til bestemte formål, blev brugt på 3 
dage. Derfor skal vi have ideer parat, så der hurtigt kan sendes en ansøgning næste 
gang, der bliver mulighed.  
Penge fra kommunens seniorpulje søges som sædvanligt med oplysninger om formål 
og antal brugere.  

• Køkkenet 
Opvaskemaskinen er efterset og godkendt 



• Kassereren 
Inger H. gennemgik det omdelte regnskab 

• Øvrige meddelelser 
 

4. Afholdte arrangementer 
Kultureftermiddag på Wurth havde 22 deltagere 
Løvfaldstur til Vejle og Jelling havde 51 deltagere 

5. Kommende arrangementer. 
NetværksCafe om Seest katastrofen d. 22/11 er tilrettelagt. 
Juledekorationer d. 27/11. Erik og Peder sørger for gran og juletræ. 
Julefrokost d. 29/11 - der er ikke plads til flere, men mulighed for at komme på venteliste. 
Borddækning d. 28. kl. 13. 
Julebanko 10/12 – der bevilges 400 kr. ekstra til præmier. 
Lucia optog /pakkeleg d. 18/12. Jens Aage kontakter skolen. Der startes med pakkeleg. 
NetværksCafe d. 6/12 udskydes til kl. 16 og får underholdning ved Koldinghus blæserne. 
Nytårskur d. 3/1 arrangeres af NetværksCafeen. 
Kultureftermiddag d. 10/1. Gertrud kontakter Olsen trioen 
Generalforsamling d. 24/1. Jakob bliver mødeleder 

 
6. Næste møde 

Der afholdes brugerrådsmøde d. 15. januar kl. 9.30. Ingrid H og Britta sørger for kaffe.  
 

7. Evt. 
Drøftelse af borgerforeningens planer om etablering af petanque bane. Foreningens 
formand vil på vores generalforsamling orientere om planerne. 

     
 


